
Styrelsemöte § 100-111
16 november 2016

Närvarande: Anette Björkman Bergström, Nenette Hillborg, Maria Kölestam, P-O Andersson, 
Helen Låås, Christel Leiborn och Kjell-Åke Ersson och Sofia Friberg.

Frånvarande: Mikael Ingesson

§ 100 Anette hälsar alla välkomna och öppnar mötet 18.36

§ 101 Dagordningen fastställs

§ 102 Föregående protokoll är utan att anmärka

§ 103 Ingen ekonomisk rapport

§ 104 Inga VU-beslut tagna

§ 105 Rapporter från kommittéer och sektorer

a) Hundägarutbildningssektorn 
Ny medlem har hört av sig och är intresserad av att utbilda sig till agilityinstruktör. Sektorn ska höra
med agilityn om detta.

Just nu pågår en kurs i Vardagslydnad 2 och en valpkurs. 

På vardagslydnadkursen vill en deltagare hoppa av och har fått ok från HUS att gå en annan kurs 
istället. 

HUS ska bjuda in till instruktörsmöte den 29/11 där man ska planera verksamheten inför 2017. 

Den 28/19 2017 kommer Jan Gyllensten till NBK och håller kurs. Det kommer finnas ca 15.20 
platser för NBK-ekipage på denna kurs. 

b) Rasutvecklingssektorn/MH
Inget att rapportera

c) Tävlingssektorn
Inget att rapportera

d) Tjänstehundssektorn



Inget att rapportera

e) Agilitykommittén
Fråga har inkommit om inköp av tält för att förvara hinder. Anette pratar med agilityn.

f) Anläggningskommittén
Musfällor finns utsatta i hörnet vid anslagstavlorna.
Man ska höra efter med Flugger angående färg till Estö-stugan

f) Kökskommittén
Inget att rapportera

h) IPOkommittén
Nenette kommer lämna kommittén. Vivi tar över kontakt med studiefrämjandet. Fabian kommer nu 
ingå i kommittén. 

i) Hemsidan/PR info
Natalie går ur kommittén och därmed önskar resterande medlemmar avsluta denna. Anette pratar 
med dom. 
Man vill dock fortsätta med hantering av klubbkläder och Veronica med drift av webb/hemsida 
tillsammans med Nenette. 
Förfrågan inkom om hur mycket budget för detta kommer ligga på under 2017. Sofia svarar via 
mejl och påminner om att de ska höra om klubbkläderna kan betalas via faktura. 

Klubben kommer betala tryck på klubbkläder vilket sedan läggs på slutkostnaden på kläderna. 

Info om instruktörer önskas till hemsida. Nenette ska mejla ut om detta till instruktörerna. 

j) Trivselkommittén
2 föreläsningar är kvar i höst med Kenth och Niina Svartberg. Liknande föreläsningar kommer 
nästa år ligga på HUS ansvar. 

k) Veterankommittén
Inget att rapportera

l) Ungdomskommittén
Inget att rapportera

m) Rallylydnadskommittén
Inget att rapportera

n) Brukskommittén
Ytterligare försök att ta kontakt med markägare för möte ska tas. 

o) Lydnadskommittén
Sandra har kallat till möte för att skriva verksamhetsplan/berättelse. 

2 tillfällen i vinter finns för att uppgradera distriktets tävlingsledare. 

Finns behov av inköp av nytt hinder till lydnaden pga nya regler. Detta får ok från styrelsen. Behov 
av nya apporter finns också men avvaktar inköp av dessa tills man får info om storlek och vikt. 



p) Draghundskommittén
Inget att rapportera

§ 106 Övriga rapporter
Inget att rapportera

§ 107 Åtgärdslista

Se föregående protokoll. 

§ 108 Skrivelser
Inga skrivelser har inkommit

§ 109 Övriga frågor
P-O deltar på kommunens kväll för föreningar. 

Vi har fått förfrågan om att hjälpa till på Älvsjö hundmässa. Natalie hör av sig till dem. 

Christel åker som representant för NBK på SKK:s infomöte 19/11 för att ge nulägesrapport, lämna 
synpunkter och diskutera förslag inför SKK:s utredande slutrapport som ska lämnas in till 
Centralstyrelsen. 

Styrelsen ska fundera över om NBK behöver swish till klubben eller ej.

Ordförande ber alla fundera över vilka punkter som ska tas upp på medlemsmötet.

§ 110 Nästa möte är 12/12 kl 18.30.

§ 111 Anette tackar för visat intresse och avslutar mötet 20.02

Protokollförare Sofia Friberg

Ordförande Anette Björkman Bergström
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